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Meervoud, als er meer dan één is.





four books

three apples

four toys

three lollies

seven watches

two mice



Regel 1: toevoegen van –s

Meervoud heeft in de regel meestal een toegevoegde -s, -es of 
–ies/ys.

girl girls
radio radios
table tables
tree trees
tattoo tattoos



Regel 2: toevoegen van –es

Als je aan het einde van het woord een sis-klank hoort, voeg je -es toe.

box boxes
watch watches
kiss kisses
dish dishes
bus buses
glass glasses

LET OP! Zoals je ziet, verschillende letters uit het alfabet zorgen voor 
de sis-klank; -x, -ch, -sh, -s, -ss.



Regel 3: toevoegen van -es (na woorden met –o)

tomato tomatoes
potato potatoes
hero heroes

MAAR! Er zijn ook woorden die eindigen op een -o en in het meervoud 
enkel een -s krijgen, vooral leenwoorden uit een andere taal.

photo photos
solo solos



Regel 4: toevoegen van -ies

Woorden eindigend op een -y krijgen –ies en de y verdwijnt:

country countries
lolly lollies
cherry cherries
party parties

MAAR! Staat er voor de –y een klinker (a, e, i, o, u), dan blijft de –y 
staan en kun je er een –s achter zetten:

key keys play plays
boy boys monkey monkeys



Regel 5: -f/-fe → -ves

Een aantal woorden die in het enkelvoud eindigen op -f of -fe
krijgen in het meervoud -ves.

wife wives
knife knives
life lives
scarf scarves
leaf leaves
shelf shelves



Onregelmatige meervoud
Hiervoor is geen regel, deze krijgen totaal andere 
meervoudsvorm of blijven hetzelfde:

child children
woman women
foot feet
tooth teeth
mouse mice
deer deer (=herten)
moose moose (=elanden)
sheep sheep



De volgende dia bevat nog een aantal voorbeelden van 
onregelmatige meervouden.

Deze zelfstandige naamwoorden krijgen weliswaar geen +s er 
achter, toch is er regelmaat te herkennen. Deze drie varianten 

zijn nu nog niet zo belangrijk, maar wel goed om te herkennen.



-us -i
cactus cacti
stimulus stimuli

-is -es
basis bases
crisis crises

-ium -ia
medium    media
bacterium bacteria

enkelvoud meervoud



Exercise 1: Zet onderstaande woorden in het meervoud.

1. apple
2. witch
3. wolf
4. diary
5. fox
6. fireman
7. ferry
8. child
9. tooth
10. toothbrush



Exercise 1 (ANSWERS)

1. apples
2. witches
3. wolves
4. diaries
5. foxes
6. firemen
7. ferries
8. children
9. teeth
10. toothbrushes

The 
End!
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